

مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC

P. O. Box 8081 Dubai, United Arab Emirates Tel : +971 4 375 5555 Fax : +971 4 375 5500

Web: www.empower.ae

Date: 09 October 2025

التاريخ: 09 أكتوبر 2025

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority **Abu Dhabi-United Arab Emirates**

سعادة وليد سعيد عبد السلام العوضي الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظي - الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ali Chief Executive Officer **Dubai Financial Market Dubai- UAE**

السيد / حامد على الموقر الرئيس التنفيذي سوق دبی المالی دى – الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of the results and resolutions of the General Assembly Meeting ("GAM") of Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC (the "Company")

الموضوع: الإفصاح عن قرارات ونتائج الجمعية العمومية لمؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع ("الشركة")

The General Assembly Meeting of the Company was held today, Thursday, 09 October 2025 at 11:00 a.m. physically at Kempinski Central Avenue Dubai - Sheikh Mohammed bin Rashid Blvd - Downtown Dubai - Diamond Ballroom, and electronically/from distance.

تم انعقاد اجتماع الجمعية العمومية للشركة اليوم الخميس الموافق 09 أكتوبر 2025 في تمام الساعة 11:00 صباحاً وذلك حضورياً في فندق كمبينسكي سنترال أفينيو دبي - شارع الشيخ محمد بن راشد - داون تأون دبي والكترونياً/عن بعد.

All the items listed on the agenda of the GAM were considered and discussed in the GAM and the following resolutions have been approved:

تمت مناقشة والنظر في جميع بنود جدول الأعمال المدرجة في اجتماع الجمعية العمومية. كما تمت الموافقة على القرارات التالية:

- 1. Approved the appointment of Mr. Hadi Daou as Secretary of the meeting, and the appointment of Dubai Financial Market, represented by Mr. Mohamed Shaaban as votes collector.
- 1- تمت الموافقة على تعيين السيد / هادى صو مقرراً للاجتماع، وتعيين السادة سوق دبي المالي ممثلاً بالسيد / محمد شعبان جامعاً للأصوات.
- Approved the Board of Directors' recommendation to distribute a cash dividend amounting to AED 437,500,000 (being 4.375 fils per share representing 43.75% of the Company's paid-up share capital) for the first half of 2025 (i.e. period ending 30 June 2025), which is intended to be paid in October 2025 to the Company's eligible shareholders.

2- تمت الموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية بقيمة 437,500,000 درهم إماراتي (بقيمة 4.375 فلس إماراتي للسهم الواحد تمثل 43.75% من رأس مال الشركة المدفوع) للنصف الأول من عام 2025 (اي الفترة المنتهية في 30 يونيو 2025)، والتي من المقرر سدادها في أكتوبر 2025 لمستحقى الأرباح من مساهمي

Last Entitlement Date	Exclusion Dividend date	Registry Closing Date
16 October 2025	17 October 2025	19 October 2025 (in case any date is a public holiday, the entitlement date will be the next working day after the public holiday)

تاريخ إغلاق	تاريخ الاستبعاد من	تاريخ آخر يوم شراء
السجل	الأرباح	للاستحقاق
19 أكتوبر 2025 (مع العلم إذا صادف أي اليوم إجازة رسمية سيكون تاريخ الاستحقاق يوم العمل التالي بعد الإجازة الرسمية).	17 أكتوبر 2025	16 أكتوبر 2025



مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع **Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC**

P. O. Box 8081

Dubai, United Arab Emirates

Tel : +971 4 375 5555 Fax : +971 4 375 5500 Web: www.empower.ae

- The below nominees were elected as Board Members for the Board of Directors of the Company for the coming 3 years 2025-2028
- 3- تم انتخاب الأسماء المرشحة أدناه كأعضاء مجلس إدارة في مجلس إدارة الشركة للسنوات الثلاث القادمة 2025-2028:
- 1. H.E. Saeed Mohammed Ahmed Al Tayer
- Mr. Amit Kaushal
- Mr. Issam Abdulrahim Abdulla Kazim
- Ms. Fatma Ibrahim Abdulla Belrehif
- Mr. Hussain Essa Ibrahim Lootah
- Mr. Majed Sultan Murad Ali Al Joker
- 7. Mr. Nasser Mohammed Hussain Bin Lootah

- 3
- معالي/ سعيد محمد أحمد الطاير السيد/ أميت كوشال السيد/ عصام عبد الرحيم عبد الله كاظم السيدة/ فاطمة إبراهيم عبد الله بالرهيف
 - السيد/حسين عيسى إبراهيم لوتاه 5
 - السيد/ ماجد سلطان مراد على الجوكر 6
 - السيد/ ناصر محمد حسينين لوتاه

Yours Faithfully,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

On behalf of Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC

نيابةً عن مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع.

أحمد بن شعفار الرئيس التنفيذي Ahmad Bin Shafar **Chief Executive Officer**



